
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 23. november 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Hvorfor udtaler regeringen sig positivt om at øge niveaudelingen i folkeskolen,
når den tilgængelige uddannelsesforskning i både Danmark og internationalt
peger på, at øget niveaudeling fører til et dårligere fagligt niveau for de svageste
elever og i øvrigt ikke øger det faglige udbytte for de stærkeste elever?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vigsø Bagge (SF).

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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